
Årsmelding for 2017 
 

 
Sommer:  

- Lite aktivitet sommerstid-  
 

Høst:   
- Arrangerte caravantreff i år som i fjor. Vi fikk alt overskuddet og det gav oss en 

god inntekt.  
 

- Ved oppstart i høst hadde vi : 15-20 barn i alderen 5 – 8 år, 
 5-6 spillere 11-14 år  
  8-10 spillere fra 14 og opp til 18 år.   

 
- Pga få spillere måtte vi avlyse hjemme turneringen vi skulle arrangert for de 

minste.  Så de har ikke vært på noen turneringer. 
-  
- Vi hadde tre jenter med på uttak til Region NM, der en kom seg med i troppen 

som spilte NM i Oslo i januar 2018.  
 

- Volleyballgruppa har denne sesongen hatt god økonomi så det har ikke vært 
samlet inn mye penger i form av pizzalodd ol. Men vi har sendt en del søknader 
om utstyr og midler til kjøp av utstyr og har fått positive tilbakemeldinger på de. 
Samt at vi har solgt toalettpapir.  

 
- Vi har ansvaret for familiebadinga som går hver fredag og det vises at det er 

populær tilbud da det jevnlig har vært mange hver fredag. 
 

- Det har dessverre vært veldig lite interesse for volleyball denne sesongen, 
vi håper det vil ta seg opp igjen slik at dette tilbudet ikke forsvinner.   

  
 
 
 
 
 
 
Styret i volleyball 
Mona, Vibeke og Lise  


